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A Szociális és Közbiztonsági Bizottság
2008. 05. 22-én 15: 20-órai kezdettel megtartott nyílt üléséről

Készült: A Monorierdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének  Szociális és Közbiztonsági 
Bizottság  2008.  05.  22-én  15:  20-órai  kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal  tanácskozótermében 
megtartott nyílt üléséről.

Jelen vannak: Szalai Gábor elnök, Pádár Erika, Dr. Pácziné Félix Anna, Kiss Dénes László, Füzesi 
Péterné, Nagy Sándor, Vikartóczky József bizottsági tagok

Tanácskozási joggal vesz részt: Vargáné Vass Éva jegyző

Meghívott: Juhász Sándor polgármester.

Szalai Gábor elnök: A bizottság elnöke köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok közül 7 fő jelen van.
A  bizottság  elnöke  a  jegyzőkönyv  vezetésére  felkéri  Hényel  Krisztiánnét,  a  jegyzőkönyv 
hitelesítésére felkéri Pádár Erika bizottsági tagot.
.
A bizottság a jegyzőkönyvvezető illetve a jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot 7 
igen szavazattal elfogadja.

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendi pontot:

1. Leválásról tájékoztatás

Kéri, hogy a napirendre tett javaslatot a bizottság fogadja el.

A  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  7  igen  szavazattal  a  napirendre  tett  javaslatot 
elfogadja.

1. Napirendi pont: Leválásról tájékoztatás  

Szalai Gábor elnök: A napirendi pontot minden képviselőtársam ismeri.  Én röviden csak annyit 
szeretnék  elmondani,  hogy  Monorral  megállapodtunk  már,  a  döntések  már  megtörténtek.  Itt  a 
KÖVÁL-al voltak problémák, ami végett nem bírtunk megegyezni. Én úgy érzem, hogy a KÖVÁL-
nak a kivételével egy megegyezést szerintem érdemes Monorral megkötni, mert a fejlesztésünk és a 
beruházásunk érdekében ezt, muszáj lenne elérni náluk. De megkérem a jegyzőasszonyt, mert az 
előadó a jegyzőasszony lenne, ha valamit még hozzá tudna tenni kiegészítésként, tegye meg.

Vargáné  Vass  Éva  jegyző:  A mai  napon a  az  Erdőgáz  Kft.  taggyűlést  tartott.  Május  16-án  a 
polgármester  úr  tudomására  jutott,  hogy  a  Kft.  taggyűlést  tart.  A  Polgármester  úr  írásban 
megkereste a monori Polgármestert, Ő, mint társtulajdonos részt kíván venni ezen a taggyűlésen. A 
monori  Polgármester  május  19-én,  faxon  tájékoztatta  levélben  a  Polgármester  urat  arról,  hogy 
amennyiben ő a kft. cégbíróság által bejegyzett tagja, akkor az ügyvezető a törvény szerint meg 



fogja hívni a polgármestert. Egyben arról is tájékoztatta a polgármester urat, hogy a kft. jelenlegi 
ügyvezető  igazgatója  egyben alpolgármestere  Monorierdő községnek,  így összeférhetetlen  a  két 
tisztség,  ezért  az  intézkedését  kéri  illetve  a kft.  a  szükséges  intézkedéseket  meg fogja  tenni  az 
összeférhetetlenség  megszüntetése  érdekében.  A taggyűlésen  a  Babinszky alpolgármester  úr  azt 
nyilatkozta, hogy Monor Város Önkormányzata a Triplex Kft üzletrészét meg kívánja vásárolni, és 
100 %-ban kíván önkormányzati tulajdonú kft. működtetni Erdőgáz Kft. ügyében. Magyarul az a 
tavaly május 30-án hozott monori határozat, ami szerint az Erdőgáz Kft.-t Monorierdő kapja, a 306-
os számú határozat, az a határozat a kft. taggyűlésén úgy néz ki, mintha nem lenne, pedig nekünk 
nincs arról tudomásunk, hogy ezt a határozatot Monor város visszavonta volna.  A Polgármester úr 
megkereste az ügyvédasszonyt és tájékoztatta a fejleményekről. Tényleg gondunk van és neki is az 
a meglátása, hogy Monor ismételten arra próbálta esetleg terelni Monorierdőt, hogy szüntesse meg 
helyesebben, szüneteltesse Monorierdő a pert a Pest Megyei Bíróságon. Az ügyvédasszony arról 
tájékoztatta még a Polgármester urat, hogy lehetőség van arra, hogy Monorierdő itt ellenálljon és a 
szükséges lépéseket, megtegye, mégpedig olyan formában, hogy Monorierdő perfeljegyzést kér az 
Erdőgáz Kft.-re ezzel együtt vagy ezt megelőzendően, amikor a kft. taggyűlése úgy dönt, hogy 100 
%-os  önkormányzati  tulajdon  Monor  részére,  és  alapító  okirat  módosítására  sor  kerül  ezt  a 
Cégbírósághoz  benyújtják,  ezt  azonnal  meg  kell  fellebbeznünk.  Ebben  az  esetben  nem  kerül 
bejegyzésre a cég.

Juhász Sándor polgármester: Itt kiegészítem azzal, hogy az ügyvezetők mandátuma jövő hónap 03-
án lejár, tehát új ügyvezetőket kell választani. Feltételezzük, hogy ha sikerül kivásárolni, akkor az ő 
csapatukból  fognak  új  ügyvezetőt  választani,  de  mi  erre  fogunk  javaslatot  tenni,  hogy  mi  is 
javaslunk ügyvezetőt. Csak ennyit szerettem volna még ehhez hozzátenni. 

Vargáné Vass Éva jegyző:    Nagyjából  itt  tartunk,  de azt  még el  kell  mondani  az Erdőgáz Kft 
esetében  még mindig van jogszabályi lehetőség arra, hogy a tulajdonközösség megalakuljon. Ezen 
dolgoztunk délután az ülést megelőzően a Polgármester úrral, hogy megpróbáljuk kideríteni, hogy 
mi történne akkor, és milyen formája, módja, lehetősége van arra Monorierdőnek, hogy Monorierdő 
mint Önkormányzat alakítsa meg a tulajdonosok közösségét. 

Szalai Gábor elnök: Ebben mindenféleképpen lépni kellene akkor szerintem.Minél előbb.

Vargáné Vass Éva: Arról beszélgettünk a Polgármester úrral az ülést megelőzően, hogy van nekünk 
egy peresítés előtti egyezségi ajánlatunk annak a II. pontját javasoljuk továbbra is fenntartani. És 
most  már  az  is  változott,  hiszen  az  Erdőgáz  Kft.  abban  benne  van  a  részünkről  az  egyezségi 
ajánlatból, de ugye úgy néz ki, mintha Monor erre most már igényt tartana. 

Juhász Sándor polgármester: Ha úgy vesszük formailag még nem változott, mert nekünk erről még 
írásos tudomásunk nincsen. 

Juhász  Sándor  polgármester: Még nem kaptunk jegyzőkönyvet  ezzel  kapcsolatban  ez  csak  egy 
tájékoztatás  volt.  Az ügyvédurak  elmondták,  meg  a  Páczi  doktor,  mert  ők  részt  vettek  ezen  a 
taggyűlésen.  Tehát  jelen pillanatban  csak szóbeli  tájékoztatás  van.  Reméljük,  hogy meg  fogják 
küldeni a jegyzőkönyvet, illetve, majd ha nekünk nem akkor a Páczi doktor ezt rendelkezésünkre 
fogja bocsátani. Fellépett a lenyúlásos időszak Monornál, magyarul le akarja nyúlni ezt a pénzt.

Szalai  Gábor  elnök:  Igen  Polgármester  úr.  Végül  is  nekem  az  volt  a  gondolatom  még,  hogy 
Monorral ez a szóbeli megegyezés, még ha meg is történne félni kell tőlük. Mert ugye a szóbeli 
megegyezést, ha mi megkötjük, akkor, ahogy ezt a jegyzőasszony az előbb kiegészítette, ők ezzel 
lobbiznak, játszanak időt, szeretnének nyerni. És itt volt, ugye amikor a KÖVÁL-ról lemondtunk, 
most  már  mondják,  hogy  a  KÖVÁL-t  tegyük  félre,  külön  perben  indítjuk  a  KÖVÁL-al  a 
megegyezést.



Juhász Sándor polgármester: Következő gondolatmenetünk volt a jegyzőasszonnyal közösen, hogy 
kötünk  egy  részmegállapodást,  a  pert  pedig  természetesen  nem  fogjuk  szüneteltetni.  Amíg  a 
részmegállapodás meg nem történik, aláírásra nem kerül, a pert akkor sem szüneteltetjük, tovább 
folytatjuk, csak módosítva a KÖVÁL-al. 

Szalai Gábor elnök: Jó. Csak azért mondtam, hogy ezzel vigyázni kell, a jogászunknak majd oda 
kell figyelni, mert ezek nagyon lobbiznak, úgy látszik az utolsó percig rajtunk. 

Juhász Sándor polgármester: Az, hogy megfellebbezték a perfeljegyzést most II. fokon van az ügy.

Szalai Gábor elnök: És ez úgy néz ki, hogy nyerő lesz nekik? Nemigen hiszem.

Juhász  Sándor  polgármester: Nem.  Nem  lesz  nyerő.  A  perfeljegyzés,  viszont  ahogy  az 
ügyvédasszonnyal  beszéltem  az  Erdőgáz  Kft.  esetében  nehezebb.  Tehát  időigényes.  Ha  ők 
megkezdik,  és  ügyvezető  igazgatót  választanak  és  kivásárolják  a  kft.  -t,  mi  beküldjük  a 
perfeljegyzést  a bíróságra, lehet,  hogy a bíróság három hónap múlva dönt, de ugyanakkor ezzel 
párhuzamosan náluk már bekerül cégbírósági bejegyzésre. Azért kell nekünk ezzel folyamatosan 
megtámadni a cégbíróságon mindjárt a bejegyzést.

Vargáné  Vass  Éva: Az  lenne  a  javaslat,  hogy  tartsuk  fenn  a  követelésünket,  az  eddig  hozott 
határozatainkat, kiegészítve azzal, hogy az Erdőgáz Kft. tulajdonigényét továbbra is fenntartjuk, és 
ha Monor város erre bejelenti a követelését, akkor Monorierdő mindenképpen járjon el a bíróságon, 
hogy a perfeljegyzés ténye történjen meg az Erdőgáz Kft. vagyonára. Ez az egyik. A másik az, hogy 
ha tagsági alapító okirat esetében a Cégbíróságnál az alapító okirat módosítására kerülne sor, akkor 
a  Polgármester  úr  és  a  jegyző  eljárhasson  abban,  hogy  a  fellebbezést  azonnal  nyújtsuk  be  a 
Cégbíróságra.  A  harmadik  pedig,  hogy  tegyünk  lépéseket  arra  vonatkozóan,  hogy  a 
tulajdonközösség megalakítható-e és erről később beszámolunk. 

Kiss  Dénes  László  bizottsági  tag:  A  jegyzőasszonyhoz  kérdésem volna,  hogy  a  Közigazgatási 
Hivatal  felé  nem  lehet-e  jeleznünk  azt,  hogy  Monornak  tudomásunk  szerint  érvényben  lévő 
306/2007-es  határozata  van arról,  hogy az Erdőgáz  Kft.-t  szándékában áll  átadni,  illetve  átadja 
Monorierdőnek és Ő, nem kíván belőle semmilyen részt venni. Én még azt is megkockáztatnám, 
szívem szerint  belefoglalnám ebbe,  hogy rosszhiszeműséget  feltételezek Monor részéről.  Bár ez 
mondjuk bírósági kategória. Tehát, nézzenek utána, hogy milyen jogi csűr-csavarral jött ez így elő 
Monoron.

Vargáné  Vass  Éva  jegyző: 2007.  februárjában,  mikor  tudomásunkra  jutott,  hogy  a  Dreher 
részvényeket értékesíti Monor, ahol Monorierdőnek 18, 43 % tulajdonrésze van, akkor az történt, 
hogy megküldtük a határozat kivonatunkat a Közigazgatási Hivatalnak is. A Közigazgatási Hivatal 
2008. május 22-ig, azaz a mai napig nem válaszolt erre a megkeresésünkre. 

Szalai  Gábor  elnök: Kéri,  hogy a  bizottság  javasolja  a  testület  felé,  azt  a  kiegészítést,  amit  a 
jegyzőasszony elmondott. 

A Bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Szociális és Közbiztonsági Bizottsága

16/ 2008. (V. 22.) SZKB.

Határozata



Javaslat a leválási intézkedésekről 

A  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  tartsa  fenn  a 
követelésit,  az eddig hozott határozatait, kiegészítve azzal, hogy az Erdőgáz Kft. tulajdonigényét 
továbbra is  fenntartja.  Monorierdő képviseletében a  polgármester  járjon el  a  bíróságon,  hogy a 
perfeljegyzés  ténye  történjen  meg  az  Erdőgáz  Kft.  vagyonára.  Az  alapító  okirat  Cégbírósági 
módosítása esetén, a Polgármester és a jegyző járjon el abban, hogy a fellebbezést azonnal nyújtsák 
be a Cégbíróságra. 
Határidő: azonnal és folyamatos
Felelős:polgármester, jegyző

Több tárgy nem lévén Szalai Gábor elnök megköszöni a közreműködést és a nyílt ülést 15: 45- kor 
bezárja.

Kmf.

Szalai Gábor Pádár Erika
                   Elnök         jegyzőkönyv hitelesítő


